
 
Ajankohtaiset asiat 
  
Kaupunginhallitus 17.06.2024 § 156    
      
 Tämän kaupunginhallituksen kokouksen yhteydessä olevissa ajankohtaisasioissa 

kaupunginjohtaja antaa tiiviin koosteen meneillään olevista ajankohtaisista 
aiheista. Kaupunginhallitus merkitsee tiedoksi kaupunginjohtajan ajankohtaiset 
asiat. 

 
Kaavoituspäällikkö Heidi Saaristo-Levin esitteli kaupungin maaomaisuutta tulevaa 
asutusta varten.  

 
Kaupunginjohtaja Tom Simola teki selkoa seuraavista asioista: 

- esitteli alueellista kuntayhteistyötä 
- on menossa eduskuntaan 19.6.2024 keskustelemaan 
valtionosuusuudistuksesta ja sen saaristolisästä 
- keskusteluja sote-kiinteistöjen vuokratasoista jatketaan Varhan kanssa. 
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